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Närvarande: 

Ordförande Stefan Mattsson (SRF) 

Vice ordförande Britt-Marie Karlsson (HSO-FEB) 

Ledamöter Britt-Inger Stjernström (HSO/R) 

 Seppo Mälkki (RSMH) 

 

Förhindrade:  Leenu Hernejärvi (HSO/Astma) 

  Sebastian Nikula (DHR) 

 Barbro Söderlund (HSO/NHR) 
(Barbro har avsagt sig sin plats i 

rådet fr.o.m. årsskiftet 2008/2009) 

 

 

 

Dessutom närvarade 

- fastighetsdirektör Torbjörn Johansson (fastighetskontoret) 

- ekonomisamordnare John Areschoug (miljöförvaltningen) 

- handikapprådssekreterare Christina Moberg (fastighetskontoret) 
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§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet 

öppnat. 

 

§ 2 Val av protokolljusterare 

Ordföranden Stefan Mattsson och vice ordföranden Britt-Marie 

Karlsson fick i uppdrag att justera dagens protokoll. 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes, med ändringen att § 8 fick inleda 

mötet. 

 

§ 4 Föregående protokoll 

Rådet godkände protokoll nr 6/2008 som lades till handlingarna. 

  

§ 5 Inkomna protokoll/skrivelser 

Anmäldes inkomna protokoll (skrivelser) vilka lades till 

handlingarna: 

 

Protokoll nr 13 och 14/2008 från kommunstyrelsens 

handikappråd. 

 

§ 6 Fastighetsnämnden 

Verksamhetsberättelsen för år 2008 anmäldes och lades till 

handlingarna. 

 

§ 7 Miljö- och hälsoskyddsnämnden 

 Se § 9. 

 

§ 8 Fastighetskontorets fastighetsdirektör Torbjörn Johansson 

Torbjörn Johansson presenterade sig själv och sitt arbete samt 

fastighetskontorets verksamhet i dagsläget. Torbjörn berättade 

bland annat om de tillgänglighetsåtgärder som fastighetskontoret 

planerar att genomföra under 2009, såsom handikappanpassning 

av hissar i stadens fastigheter. 

 

Kontoret kommer också att påbörja en ombyggnation och 

renovering av häststall och ridhus på Ågesta gård, en äldre 



 

 

 

 

PROTOKOLL NR 1/2009 

 

 3 (3) 
 

 

 

  
  

ridskola i Huddinge som satsar mycket på handikappridning. 

Ombyggnationen innebär bland annat att ridskolan kommer att 

kunna leva upp till dagens normer och krav vad gäller 

tillgänglighet och miljö. 

 

§ 9 Miljöförvaltningens verksamhetsplan för 2009 (föredragande 

John Areschoug, ekonomisamordnare) 

John Areschoug berättade att miljöförvaltningen under de senaste 

åren har haft tunga besparingskrav och att man gjort en 

nettobesparing på 47 miljoner kronor åren 2006-2008. De 

skattefinansierade anslagen, exklusive projektmedel (ca 10 %), 

uppgår till 39 % av den totala omsättningen i 2009 års budget. 

Under 2009 kommer fokus ligga på tillsyn som är miljö-

förvaltningens kärnverksamhet och sysselsätter cirka hälften av 

medarbetarna. 

 

Vidare berättade John att Stockholms stad är med i en tävling om 

att bli Europas miljöhuvudstad år 2010 respektive 2011. 

 

§ 10 Syftet med rådet 

 Frågan bordlades till nästa sammanträde. 

 

§ 11 Övriga frågor 

 Inga övriga frågor. 

 

 

 

 

 

 

  Vid protokollet 

 

 

 

  Christina Moberg 


